
 
 

KSČM: Ústavní soud je poslušným nástrojem Fialovy
             vlády
Ústavní  soud  podle  očekávání  odmítl  zrušit
tzv. důchodovou reformu, kterou prosadila bez
ohledu  na  názor  opozice  Fialova  pravicová
asociální vláda. Uvedla to v dnešním stanovisku
schváleném ústředním výborem strany KSČM.
Tzv. důchodová  reforma  v podání  současné

pravicové koalice mimo jiné znamená možnost odejít do předčasného důchodu tři roky
před dosažením řádného důchodového věku místo původních pěti let. Zvýraznilo se také
krácení předčasného důchodu proti standardnímu. Zároveň z novely vypadlo přechodné
období, než měl začít zákon platit, které mělo činit 13 měsíců. Novela zákona tak začala
platit krátce po podpisu prezidenta republiky.
»Ústavní  soud  tak  potvrdil,  že  se  stal  poslušným  posluhovačem  současné  vlády,
potažmo prezidenta  Pavla.  To  už  ukázal,  když  v minulosti  posvětil  vládou  schválené
nesystémové  a antisociální  omezení  valorizací  důchodů,« uvádějí  ve  stanovisku
komunisté.
 KSČM opakovaně poukazuje na skutečnost,  že tzv. důchodová reforma, kterou
prosadila  Fialova  vláda,  není  skutečnou  reformou,  která  povede  ke  stabilizaci
důchodového systému. »Jde o paskvil, který vede k prodlužování věku pro odchod
do důchodu, ke snížení budoucích důchodů, ale jak již bylo zmíněno, i k omezení
předčasných  důchodů  a jejich  výše.  Takovouto  ‚důchodovou  reformu‘  je  nutné
po říjnových  volbách  zrušit  a nahradit  ji  skutečnou  reformou!  Řekněme  jasné:
‚Fialo, STAČILO!’« připojuje KSČM.                                
 Uvádí, že má má vlastní představu, jak zajistit  dlouhodobou stabilizaci důchodového
systému. KSČM požaduje:
• udržení solidárního důchodového systému a váhy státního pilíře v něm, nikoli jeho

 redukci, další pilíře je třeba brát jako dodatkové a dobrovolné;
• dlouhodobou finanční stabilizaci důchodového systému odvody z dobře placené

práce, nově odvody za využití umělé inteligence a robotizace ve firmách či využitím
části spotřebních daní;

*    pravidelnou a dostatečnou valorizaci důchodů;
• zastavení prodlužování věku odchodu do starobního důchodu max. na 65 letech,

 zastropování věkové hranice pro odchod do důchodu u těžkých povolání;
• zavedení  institutu  tzv. minimálního  důchodu  nad  úrovní  životního  minima  (40 %

průměrné mzdy) a dle toho zvýšení základního výměru důchodu;
• možnost, aby si ekonomicky aktivní potomek mohl dobrovolně určit, že dvě procenta

z jeho odvodů na důchodové pojištění dostanou přímo jeho jeden či dva vychovatelé
k navýšení jejich starobních důchodů.                                                               iportal

Komunisté  odsoudili  »agresi  Izraele  vůči  Íránu«  i postoj
české vlády

KSČM jednoznačně odsuzuje nejnovější agresi Izraele,
podporovaného  Spojenými  státy  americkými,  proti
Íránu.  Komunisté  to  uvedli  ve  svém  stanovisku k
politické situaci.
Izraelská agrese proti Iránu, při které byly zabity stovky lidí
a mnoho  dalších  bylo  zraněno,  je  podle  KSČM  jasným
porušením  mezinárodního  práva  a Charty  OSN.  Strana

připojuje,  že  útok  izraelských ozbrojených sil  na  Írán  představuje  další  nebezpečnou
eskalaci konfliktů probíhajících v současnosti na Blízkém východě.
»KSČM vyjadřuje svou solidaritu íránskému lidu,  komunistům z íránské strany Tudeh,
perzekvovaným tamním režimem,  a rovněž všem dalším demokratickým, pokrokovým
a mírovým silám v Íránu a požaduje okamžité ukončení  jakýchkoliv  vojenských agresí
a intervencí  proti  této  zemi.  KSČM  je  přesvědčena,  že  o budoucnosti  Íránu  musí
rozhodnout jen a pouze íránský lid bez jakéhokoliv cizího vměšování,« uvádí se dále ve
stanovisku.
»Zároveň KSČM opětovně vyzývá k okamžitému ukončení genocidní izraelské politiky
proti palestinskému lidu a vojenských agresí Izraele proti lidu Libanonu, Sýrie a dalších
zemí  regionu.  KSČM  také  znovu  potvrzuje  svůj  zásadní  nesouhlas  s hanebnou
podporou,  které  se  v této  souvislosti  Izraeli  dostává ze  strany  vládních  představitelů
České republiky Petra Fialy, Jany Černochové nebo Jana Lipavského a dalších,« dodává
se ve stanovisku.                                                                                                        iportal

Je konec s Nobelovkou

   Když  v únoru  nastoupil  Trump  do  Bílého  domu,  asi  mnohý  ve  světě  si
pomyslel, ten chlap aspiruje na Nobelovu cenu míru. Slíbil  totiž,  že na východě
Evropy rychle nastolí  mír, zastaví válku v Gaze, dohodne se se severní Koreou,
bude  jednat  s Íránem  o  jeho  jaderném programu,  zpacifikuje  nezpacifikovanou
Evropu a její úlety ze zvyklostí a možná stáhne i část amerických vojenských sil
z evropského  kontinentu.  Amerika  především,  zněl  slogan  Monroeova  epigona,
jehož  doktrínu  upravil  na  Amerika  vládnoucí  světu  prostřednictvím  dodávek
energií, zbraní a myšlenek především. Kdo tehdy, a není to tak dávno, by nevěřil,
že by nebyl dobrým kandidátem pro rozhodování v Oslo?
    Co z toho zbylo? Snad jen ta Amerika nade vše, víc peněz na obranu, což v Evropě
znamená  víc  pro  americké  zbrojovky  a  zvýšený  zájem o  americký  zkapalněný  plyn,
protože  od  levného ruského se  Evropská  unie  odstřihuje.  Kdo je  na  tom především
škodný? Rusko nebo Evropa? Hádejte. Můžete dvakrát.
  V sobotu21.6. tři íránská pracoviště, kde se provádí také jaderný výzkum, napadly roje
amerických supermoderních letadel.  Prý  takových,  jaké ještě nebyly  použity  v nějaké
bojové situaci. Zničily všechno na zemi. 

 
 Trump se tím pochlubil a dokonce vyzvedl umění amerických stíhačů. Na mrtvé, kteří
zůstali  dole,  si  nevzpomněl.  Proč také? Byli  to  jen  Íránci.  Pistolnická  politika jeho
předchůdce se znovu začala uplatňovat.  Přes jinou rétoriku ke stejné politice!  Jen
slova jsou jiná a z jiných úst. Jenže jiná i z doby před týdnem, kdy jsme věřili, že o
íránském jaderném programu se úspěšně jedná. A přesto demokratický svět Trumpovi
tleská. Jen muslimové zatím mlčí. I když mnohým z nich Írán nelahodí svým výkladem
Prorokova učení, jde přece o stejného Alláha. Co bude dál? Nyní se sejdou špičky
arabského světa a může se stát leccos. Gerilová válka může dokonce dostat zelenou,
i když oficiálně bude proklamována zdrženlivost. Ale je možné zadržet fanatiky, kteří
už jednou ukázali, co dokáže Islámský stát?
   Také my jsme se samozřejmě připojili,  ač židovsko-americká lobby na nás tolik
netlačí. Myslím tím superstát jménem EU. Trump tomuto tlaku podlehl. Židovští voliči
tam za mořem mají nesmírný vliv. My však podléhat nemusíme. Přesto podlehneme, a
když nic jiného, tak naše média nám post festum vysvětlí, proč stovky Íránců musely
zahynout a na místo údajně dobře se vyvíjejícího jednání mezi Íránem a USA, do
něhož hodil vidle izraelský premiér, musely nastoupit bomby. Jistě to udělají dobře.
   A Trump? Škoda. Mohl dostat Nobelovu cenu a my bychom mu ji přáli, protože co je
víc? Mír, nebo válka?   J. Kojzar

Bitcoinová kauza: těch vyhozených milionů je víc
  Podíváme na  to,  jak  si  vláda  v  kauze  s  bitcoiny  masivně
najímá drahé advokáty spjaté s ODS – a to v situaci, kdy dluží
na  všech  frontách.  Ukazuje  se  tak,  že  ve  svých  důsledcích
nejde v bitcoinové aféře jen o pochybení ministra Blažka, ale
naplno  se  zde  projevuje  symptom  vládního  zadlužování  a
vytlačování  veřejného  zájmu.  Resort  spravedlnosti  si  totiž  v
rámci  příprav na právní spory s kupci,  kteří  bitcoiny od státu
ještě  neobdrželi,  najal  externí  právníky,  konkrétně
samostatného advokáta  Miroslava Krutinu.  Krutinova odměna
za právní  služby bude dle zveřejněné smlouvy činit  600 tisíc
korun.  A jelikož  u  zakázek  za  méně  než  dva  miliony  korun

nemusí resort  vypisovat výběrové řízení,  asi  nikoho nepřekvapí,  že si  ministerstvo
najalo také renomovanou advokátní kancelář Chrenek, Toman, Kotrba, jejíž zástupci
mají  vazby  na  ODS.  Advokátní  kanceláři  připadne  600  tisíc  za  každou  ze  dvou
uzavřených  smluv.  Podle  mluvčího  resortu,  který  výběr  právníků  obhajoval,  jde  o
komplexní a závažnou kauzu, čemuž ministerstvo uzpůsobilo své kroky.
   Jsem ráda,  že  i  vládní  tábor  tak  konečně přestal  celou  kauzu bagatelizovat  a
připustil, do jak závažné situace se kvůli nim stát dostal. Jen škoda, že si v ODS tuto
závažnost a komplexnost celé kauzy včetně uskutečnění potřebných kroků nepřipustili
před  jejím  vypuknutím.  A  taky,  že  ji  nyní  chtějí  řešit  kamarádšoftem,  ačkoli  by
ministerstvo mělo mít právní odbornost interně. Místo toho se tu vyhazují miliony kvůli
kauze, do které nás ODS a s ní i celé SPOLU dostalo samo bez přijetí odpovědnosti.
 Klasické ódeesácké kamarádšofty
    Pojďme se ještě podívat na onu vazbu advokátů na ODS. Společník kanceláře
Chrenek,  Toman,  Kotrba,  Tomáš  Chrenek,  byl  do  roku  2023 členem správní  rady
soukromé Vysoké školy CEVRO. Ta je od svého založení spojena s exministrem za
ODS Ivanem Langrem. Advokát Petr Toman, rovněž společník, byl po revoluci zvolen
do Federálního shromáždění za OF a po jeho rozpadu přešel do klubu ODS, kde
setrval do voleb 1992. Členem  je stále a v minulosti již také ODS právně zastupoval.
Koordinátor dění kolem bitcoinové kauzy, emeritní  ústavní soudce a advokát David
Uhlíř  Novinkám  ke  smlouvám  řekl,  že  nebyl  u  jejich  vzniku  a  že  je  to  záležitost
ministerstva. Navíc byly podepsány před jeho uvedením do funkce. I v této situaci, kdy
je  ohrožena reputace  celé  země,  tak  ODS stejně  našla  rychlý  způsob,  jak  poslat
peníze ze státní kasy přímo svým kamarádům. Stát nejen, že nezíská miliardu, tak,
jak nám Fiala s Blažkem a Stanjurou tvrdili, ale nakonec bude ještě platit advokáty
spjaté s ODS. Blažek a spol. by je po tomhle fiasku měli platit z vlastní kapsy.
Chudí a zbytečnými zbraněmi
   A zatímco ODS topí miliony daňových poplatníků ve vlastních kauzách, českým
rodinám hrozí, že se po dalším skokovém zdražení pohonných hmot a energií zařadí
mezi nejchudší v Evropě. Menší kupní sílu, ale jen velmi těsně, už mají jen Estonsko,
Chorvatsko, Bulharsko, Slovensko a Litva. Maďaři, Rumuni, a zjm. Poláci nám utíkají.
   Ani  to  ale  vládě nebrání  v  rozhazování  dalších  desítek  miliard  za  předražené
zakázky na obranu. Armáda má totiž  v plánu nakoupit  22 kusů velitelsko-štábních
vozů Titus a dva zkušební pro potřebu výcviku řidičů. V roce 2019 pořizovala armáda
jeden vůz za 80,5 milionu korun bez daně,  nyní  je  to 142,5 milionu plus  neurčité
»dodatečné  komponenty«  za  37,5  milionu  korun.  V  roce 2019  pořizovala  armáda
jeden vůz za 80,5 milionu korun bez daně,  nyní  je  to 142,5 milionu plus  neurčité
»dodatečné  komponenty«  za  37,5  milionu  korun.  Totéž  platí  o  dalších  obrněných
vozech, tentokrát pro 601. skupinu speciálních sil. I zde by se měl nákup schválit v
tomto roce. Předpokládaná cena za 18 vozů Supacat činí zhruba 2,15 miliardy korun s
daní.  Česko  zaplatí  až  třikrát  více  než  Britové.  Podle  Phila  Applegartha,  ředitele
stejnojmenného britského výrobce těchto vozů, by obrana výrazně ušetřila, pokud by
nákup realizovala společně s Brity, a ne jako menší samostatnou zakázku. Proč by to
ale naše vláda dělala, když nákup obrněnců může být bez řádného výběrového řízení,
což  ministerstvu  obrany  zákon  umožňuje.  A navíc  se  vždycky  najde  způsob,  jak
dodatečné výdaje nechat zaplatit nejchudší občany, aby se zbrojaři pořádně nakrmili.
Z EU pošilhává Velký bratr
   A co se děje v EU? Tam začíná být znovu vyvíjen tlak na eliminaci práv uživatelů
sociálních sítí. Po nedávném útoku, kterého se dopustil nezletilý vrah ve Francii, začal
prezident Macron tlačit, aby v celé EU platila přísnější kontrola internetu, například
aby provozovatelé sociálních sítí  skrz kamery zkontrolovali  obličej uživatele, zda je
uživatel dostatečně starý, či aby požadovali při registraci občanský průkaz. Současné
s tím se v orgánech EU znovu objevují diskuse o boji proti sexuálnímu zneužívání dětí
online, jehož součástí je opět pozorování uživatelů.
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   Ochrana  dětí  a  ochrana  před  zločinem je  jistě  důležitá,  ale  nemůže být  na  úkor
základních  práv  uživatelů  internetu,  jako  je  i  právo  na  anonymitu,  a  nesmí  vést
k všeobecnému biometrickému sledování či k monitoringu osobních zpráv, jak Evropská
komise a některé členské státy požadují. Pokud se podaří tyto přísné kontroly prosadit,
internet se bezpochyby změní. Vše, co člověk napíše, si budou moci přečíst policejní
složky a každá sociální síť jej bude sledovat ještě více než doposud. Veškeré důvody
k zavedení  přísnějších kontrol  jsou ve skutečnosti  líbivou záminkou k  likvidaci  zbytků
svobody a práv na internetu a toho skutečně STAČILO!
Přeji vám krásné dny  Kateřina Konečná 

Civilizační pokrok po kapitalisticku aneb

Jak jsme si doktora vyměnili za banán
Pamatujete si  ještě na ty časy,  kdy se stály fronty na
banány? Dlouhé zástupy lidí čekajících s nadějí,  že na
ně možná zbude pár  žlutých křivek tropického štěstí?
No ano, i to byla realita socialismu sovětského typu v
Československu.  Nedostatek  tropického  ovoce
symbolizoval celé jedno společenské zřízení a možná i
jeho pád. Jenže pozor — ten zlý, nevýkonný systém měl
jednu zásadní vadu: každý měl svého zubaře. Každé dítě
svého pediatra. Lidé měli zdravotní péči bez front a bez
toho,  aby  museli  při  registraci  žebrat,  poníženě

telefonovat nebo cestovat do jiného kraje.
  Dnes  máme  banánů  tolik,  že  kdybychom  chtěli,  můžeme  jimi  tapetovat  obývák.
Můžeme si je i rozmixovat do smoothie za 159 Kč v nějaké pofiderní hipsterské kavárně.
Jsou všude, vždy a pro každého. Kapitalismus totiž přinesl tržní ráj, kde hladoví nebudou
lačnit po ovoci – jen po základní zdravotní péči.
  Ale ouha — přijde bolest zubu a ejhle, začíná nová fronta. Nikoli na banány, nýbrž na
zubaře.  A ne  že  by  jich  bylo  málo  (často  jsou  koncentrováni  v místech  s největší
akumulací kapitálu jako je například Praha),  jen neberou nové pacienty. Je to takový
národní sport: hledat zdravotníka, který vám ještě nezavře dveře před nosem. Někteří
lidé mají větší šanci sehnat místo na orbitální stanici snadněji neži  stomatologa.
  Dítě s teplotou? Pediatr na dovolené. A nový? Ať se rodiče neptají na takové ptákoviny.
Leda tak v Plzni, pokud jste z Ostravy. A pokud nejste zrovna extrémně bohatý nebo
ochotný sáhnout hluboko do kapsy za soukromou péči, tak si zatím dejte banán. Ten
aspoň netáhne, nepíchá a neboulí se vám na dásni.
   Říká se, že socialismus byl nedostatková ekonomika. Ano – na některé druhy zboží.
Kapitalismus  je  naopak  nedostatkový  na  služby.  Hlavně  ty,  které  nelze  okamžitě
zpeněžit. Banán je výnosný, zub už tolik ne. Zdraví? Příliš složité, těžko se z něj dělá
TikTok. V kapitalismu jste klient, nikoliv pacient.
  Ironií je, že tehdy se nám zdály banány jako symbol západního dostatku. Dnes jsou
symbolem levné náhražky za systém, ve kterém byla péče samozřejmostí.  Za banán
jsme vyměnili jistotu. Přestali jsme stát fronty na ovoce – a začali je stát na doktory.
  Tak si to shrňme: dřív jste si museli počkat na banán. Dnes si počkáte na termín. Jestli
ho vůbec dostanete a to nejdřív za půl roku. Ale když vás budou bolet zuby, nezoufejte.
Kousejte měkčí potraviny. Třeba banán nebo si namáčejte sušenku do čaje.
  Vždyť co je víc – zdraví, nebo tropické ovoce? Kapitalismus to ví: hlavně, že to dobře
vypadá na Instagramu. A že to jde koupit. Třeba i za cenu lidské důstojnosti a ohrožení
zdraví.
Tak na zdraví. A na banány.
Jan Klán

STALO SE V ČERVENCI
K bitvě u Zborova došlo 2.7. 2017.  Carský režim v Rusku  už padl, USA vstoupily do

války.  Celkem 3 350 příslušníků  nově vybudované čistě  české střelecké
brigády zaútočilo na vedlejším směru v rámci velké Brusilovovy ofenzivy -
mimochodem neúspěšné. Proti našim stála  pečlivě vybudovaná třípásmová
obrana,  asi polovina obránců byli rovněž Češi. Bez kulometů, nedostatečně
vybaveni a vycvičení, v malých hloučcích  naši zaútočili  tak razantně, že
obranu prolomili a konečně dobyli  rozhodující kótu.  Za cenu 167 padlých a
asi  tisícovky  raněných.  Z  vojenského  hlediska  epizoda  bezvýznamná,  z
politického pak pro věci Čechů a Slováků nesmírně důležitá. Konečně nás
mocnosti začaly brát vážně. (Památník „Hrdinům od Zborova“ v Blansku)
Zákon 245/2000 stanovil  den  upálení mistra Jana

Husa 6.7. (1415), jako státní svátek. Husův odkaz pro nás tak byl
po  půli  tisíciletí  konečně  plně  uznán  jako  důležitý  i  pro  naši
státnost moderní. Měl by připomínat, že je správné tepa  zlořády,
církevní  a  hlavně  ty  světské.  Po  letech,  kdy  byl  Hus  našimi
předky ctěn, přišla doba, kdy měl být zcela zapomenut, vymazán
z kalendáře i  dějin.  Jeho jméno se stalo jednou z hybných sil
národního obrození, ve svobodné republice se vrátilo  ve formě
husitské církve, stát uznal  památku jeho upálení jako významný
den.
Pamětníci  si  možná  vzpomenou,  že  13.7.1977  došlo  při  zvlášť  silné  bouřce  k  tak
rozsáhlému  výpadků  sítí,  že  nastalo  v  New  Yorku  úplné  zatmění-blackout.  Vypukl
naprostý chaos- lidé uvízli v tunelech metra, výtazích. Vypuklo šílenství – rabovali prý
muži, ženy, děti i starci, vyrabováno bylo 1600 obchodů, založeno na tisíc požárů, ani
obrovská policejní mašinérie nebyla schopna zabránit škodám za miliardu dolarů. Jistý
policista se vyjádřil,  že ráno byl New York stejný jako Berlín v den ukončení světové
války. Hrozí nám v dnešním, stále více přetechnizovaném světě něco podobného?
O dvě tisíciletí dřív naopak bylo v nocích světla příliš-během devíti  dnů shořel celý Řím.
Požár  vypukl  18.7.  roku  64.  Historicky  není  doložena skutečná příčina  tak  obrovské
katastrofy.  Podezírán byl  sám císař  Nero,  možná neprávem. Obětní  beránek se najít
musel, byli to nepohodlní a nežádoucí  křesťané.
  Přejděme zase do minulosti nedávné. 20.7.1944 byl generalitou armády naplánován a
proveden atentát na světového zločince doby Adolfa Hitlera. Mohl o něco zkrátit druhou
světovou válku a  zachránit životy desetitisíců lidí. Nevyšel – jak známo. Zase jednou a
už naposledy měl ten zločinec 20. století štěstí. Aktovka s výbušninou byla po  odchodu
atentátníka   posunuta  a  silný  dubový  stůl  Hitlerovi  zachránil  život.  Hrabě  von
Stauffenberg   v  domnění  úspěchu  dal  pokyn  k  zahájení  státního  převratu,  který  se
samozřejmě nezdařil. Nacisté rozpoutali teror ve vlastních řadách. Odhadem na 5000 lidí
na  nezdar  doplatilo  životem.  Aby  bylo  zachováno  dekórum,  válečný  hrdina  maršál
Rommel výměnou za přežití rodiny  spáchal sebevraždu kyanidovou kapslí. Vrcholem
frašky bylo, že mu nacistická propaganda uspořádala  velkolepý státní pohřeb.

21.7.1969 stanul Neil Armstrong jako prvý člověk na půdě měsíce. Splnil se tak záměr
NASA  dohnat  v kosmonautice  Sovětský Svaz.  Udělal  svůj   „malý krok,  který  se

symbolicky stal velkým krokem pro lidstvo.“ To, že se to kosmické
lodi Apollo 10 podařilo, můžeme dodnes považovat za malý zázrak.
Kolik  toho  už  bylo  předpověděno  k  dalším  letům,  k  vytvoření
základny na měsíci, a přesto nic zatím nenaznačuje, že by cesta k
ovládnutí měsíce měla pokračovat.

Jiný  Armstrong,  křestním jménem Lance   (rodným
jménem Lance Edward Amstrong)  vyhrál po sedmé

za  sebou  nejslavnější  závod  světa  Tour  de  France  dne  24.7.1988.
Nepřekonatelný  rekord,  nehynoucí  sláva,  která  však  neměla  příliš
dlouhého trvání. Po letech byl nucen přiznat, že úspěch dosáhl také
díky  nedovoleným podpůrným prostředkům,  dopingu.  Jméno bylo  z
výsledkových listin vymazáno, musel vrátit všech sedm žlutých trikotů.
Jméno  bylo  z  výsledkových  listin  vymazáno,  přestal  existovat.  Inu,
správně  se  říká,  že  všechna  sláva  je  polní  tráva.
Pavel Hruban  .

PÍŠETE NÁM

Je snad ALTRUISMUS pouhou utopií ?
  Byli a jsou snad lidé čistého srdce, altruisté, hlupáci, když nechtějí být náročnými, 
zisků chtivými sobci?  Již v 18 st . Skot Adam Smith, přední odborník na ekonomii, co 
nejdůrazněji odsuzoval monopolistické praktiky a dožadoval se jejich odstranění.  

   Uplynulo 300 let a na tomto stavu nespravedlivého obohacování se
jedněch na úkor druhých lidí se zhola nic nezměnilo. Za knihu " Teorie
mravních citů " si získal A. Smith věhlas. Další jeho kniha " Pojednání
o podstatě a původu bohatství národů ", zkráceně Bohatství národů,
měla  též  okamžitý  úspěch.  Jak  nám  historie  jasně  ukazuje,  tak
západní  země  rozhodně  nebohatly  na  bázi  svých  mravních  citů.
Všechno  to  kolonizování,  zotročování  lidí  pro  zisky,  vykrádání
nerostného  bohatství  v  cizích  zemích,  např.  Východoindickou
společností,  s  účastí  mnoha  západních  zemí,  ap.   Avšak  i

ekonomický velikán Smith se mýlil - sázkou na účinnost neviditelné ruky trhu.
  Lepším vzorem altruismu  pro  část  sobeckého  lidstva,  byl,  a  stále  je,  Mahátma
Gándhí. Velký bojovník za svobodu Indie proti anglickým okupantům, kolonialistům,
agresorům. Mahátma Gándhí oprávněně kritizoval Evropu za koření se mamonu, za

nadspotřebu  boháčů,  žijících  v  luxusu  na  úkor  chudých  lidí.
Rovněž  i  on  nenáviděl  jako  Smith  PRIVILEGIA a  MONOPOLY
nadnárodních korporátů. Na zbrojení a války se díval  pohledem
mírového pacifisty. Pro tento svůj lidský altruismus byl patrně zabit
atentátníkem,  jako  všichni  pacifisté,  skromní  lidé  vřelého  srdce.
Všem  světovým  státníkům   i  těm  našim  českým,  amatérským,
militantním šovinistům, plným zloby a pýchy Gándhí vzkazuje:  "
Síla lásky a soucitu je neskonale silnější  než síla zbraní." "Sobci

se rodí do "zlatých kolíbek", pořízených za špinavé peníze z ožebračování chudých
lidí. Sobci ze "zlatých kolíbek" mají často černá, bezcitná srdce." 
   Jedno takové bezcitné individuum se chlubilo : " Narodil jsem se do zlaté kolíbky  a
 n e n  á v i d í m chudé lidi."
   Všechny západní národy, dlouhodobě trpí "zlatou horečkou ". Politici, kteří usilují o
rovnoprávnost národů, o svobodu a mír pro všechny země světa, jsou zlatokolíbkáři
považováni za  z l o č i n c e. Naše malá a chudá země má to štstí, že má v politice
vzdělanou altruistickou osobnost , která miluje svojí vlast i všechny občany v ní žijící .
Má blízko k myšlenkám Ghándího a stejně jako on a A.Smith , chce i ona bojovat s tou
prastarou  hydrou  MONOPOLŮ,  NADNÁRODNÍCH  KORPORACÍ  a  se  všemi
protekčními,  nezaslouženými  p  r  i  v  i  l  e  g  i  i  .  Tou  vzácnou  osobností  je
europoslankyně, paní K. Konečná a její souvěrci z KSČM + STAČILO .
  Jak tvrdil Gándhí " Síla lásky a soucitu je silnější než síla zbraní." Z lásky se rodí
život, zatímco zbraně a války lidem životy berou a rozsévají jen samou zkázu. 
Eva  Dolejšová

Komunisté myslí na budoucnost
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